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Με το νέο νόμο για τις κλινικές μελέτες, η χώρα μας μπαίνει σε καινούργια τροχιά  

με στόχο την αύξηση  των ποσών που θα διατίθενται  στην χώρα μας από 100 σε 400 

εκατομμύρια  ευρώ.    

Παρόλα αυτά, η ΕΕΔ, δηλαδή ο κύριος μοχλός εκκίνησης κάθε κλινικής μελέτης, με 

τη νέα σύνθεση της, εξακολουθεί να βρίσκεται  υποστελεχωμένη και ασφυκτιούσα 

από αγκυλωμένες  διαδικασίες  (π.χ. πρωτόκολλο). 

Όλα αυτά έχουν σαν αποτέλεσμα, πορόλη την υπερπροσπάθεια της επιτροπής, η 

έγκριση  των κλινικών μελετών να καθυστερεί. 

Η μόνη λύση στο πρόβλημα της εμπρόθεσμης έγκρισης των κλινικών μελετών από 

την επιτροπή είναι η στελέχωσή  της από διοικητικούς υπαλλήλους και η υποστήριξη 

της με κάθε τρόπο, όπως έχει επανειλημμένα, δεσμευτεί, η πολιτική ηγεσία.  

 

 

Με εκτίμηση  

 

 

Ο Πρόεδρος της ΕΕΔ, 

 

Αθανάσιος Γ. Παπαβασιλείου 

Καθηγητής Βιολογικής  Χημείας  

Ιατρικής Σχολής ΕΚΠΑ  
     


